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Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 7. november 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KOM (2018) 0340
Forslag til EUROPA-PARLAMENTETS OG RÅDETS DIREKTIV om reduktion af visse
plastprodukters miljøpåvirkning (EØS-relevant tekst) {SEC(2018) 253 final} - {SWD(2018)
254 final} - {SWD(2018) 255 final} - {SWD(2018) 256 final} - {SWD(2018) 257 final}

Spørgsmål 4

På møde i Europaudvalget den 26. oktober 2018 oplyste ministeren, at plastiklåg fra di-
verse beholdere ikke udgør et problem i den danske natur. Fra DCE’s (Danish Centre For
Environment And Energy) rapport ”Status on Beach Litter Monitoring 2015” (2016) ved vi,
at plastiklåg ligger i top 10 over det plastik, man oftest finder i naturen. Ministeren bedes
oplyse, hvilket grundlag udtalelsen om, at plastiklåg ikke udgør noget problem i den dan-
ske natur, baserer sig på.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Søndergaard (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Soren.Sondergaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Erik Christensen
formand
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